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Valmöte, 08.11.2023
Plats: Klubben

Närvarande: Niko Nordlund, Fanny Ollus, Emma Moen, Joar Jensén, Elsi Kesäläinen, Luukas
Määttänen, Mia Lindblad, Harald Åström

Övriga närvarande: Se bilaga 1.

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades klockan 18:18.

2. Konstaterande av mötets beslutförhet och stadgeenlighet
Mötet konstaterades beslutfört och stadgeenligt sammankallat.

3. Val av ordförande och sekreterare för mötet
Niko Nordlund valdes till ordförande och Emma Moen till sekreterare för mötet.

4. Uppläsning och godkännande av föredragningslistan
Föredragningslistan lästes upp och godkändes.

Joar Jensén anlände och var närvarande från och med denna punkt.

5. Uppläsning och godkännande av föregående månadsmötes mötesprotokoll
Föregående månadsmötes mötesprotokoll lästes upp och godkändes.

6. Val av två försträknare för mötet
Sara Hagström och Emma Sinisalo valdes till rösträknare för mötet.

7. Val av styrelsemedlemmar för följande verksamhetsår
Fanny Ollus valdes till ordförande,
Gabriella Karhulahti valdes till viceordförande,
Elin Stråhlmann valdes till sekreterare,
Joar Jensén valdes till skattmästare,
Patrik Backman valdes till programchef,
Luukas Määttänen valdes till studiesekreterare,
Aurora Aitio och Paola Stenvall valdes till extra styrelsemedlemmar.

Robin McCann avlägsnade sig under denna punkt.
Aslak Fellman och Kalle Kupi anlände och var närvarande från och med denna punkt.

8. Val av stadgeenliga funktionärer för följande verksamhetsår
Patrik Backman valdes till klubbmästare.
Harald Åström valdes till idrottsansvarig.
Saga Intke valdes till redaktionschef.

Till värdar/värdinnor valdes Leo Kolev, Harald Åström, Elli Schroderus, Joar Jensén, Ada Kuni,
Ami Nurmi, Niclas Lemström, Juuso Lampi, Rasmus Nilsson, Luukas Määttänen, Saga Intke,
Emma Moen, Armida Wanström, Lisa Nyqvist och Joel Timlin.

9. Val av övriga funktionärer för följande verksamhetsår
Ami Nurmi valdes till köksmästare.
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Till redaktionen valdes Leo Kolev, Joar Jensén, Ada Kuni, Oskar Brenner, Rasmus Nilsson,
Niclas Lemström, Sebastian Karlsson, Saga Intke, Harald Åström och Saana Järvinen.

Joar Jensén valdes till chefredaktör.

Fanny Ollus och Elsi Kesäläinen valdes till årsfestmarskalker.

Till klubbmästeriet valdes Mia Lindblad, Aurora Aitio, Liisa Aumala, Elias Wilhelmsson, Patrik
Backman, Leo Kolev, Harald Åström, Emilia Rosenström, Gabriella Karhulahti, Elin Stråhlmann,
Elli Schroderus, Fanny Ollus, Joar Jensén, Ada Kuni, Elsi Kesäläinen, Emma Moen, Paola Sten-
vall, Matias Ilola, Kalle Kupi, Fredrik Häggroth, Ami Nurmi, Eva Ahlgren, Luukas Määttänen,
Sebastian Karlsson, Juuso Lampi, Niklas Arppe, Jim-Isak Rif, Saga Intke, Niko Nordlund, Niclas
Lemström, Alexander Lång, Lisa Nyqvist, Armida Wanström, Stella Rinta-Jouppi, Emma Sini-
salo, Saana Järvinen, Sara Hagström och Rasmus Tallberg.

Till programkommittén valdes Mia Lindblad, Aurora Aitio, Liisa Aumala, Patrik Backman, Leo
Kolev, Harald Åström, Hanne Hilo, Anton Taleiko, Elin Stråhlmann, Fanny Ollus, Joar Jensén,
Elsi Kesäläinen, Emma Moen, Matias Ilola, Saga Intke, Fredrik Häggroth, Gabriella Karhulahti,
Rasmus Tallberg, Stella Rinta-Jouppi, Armida Wanström, Lisa Nyqvist, Saana Järvinen och
Andreas Tirkkonen.

Till sångledare valdes Patrik Backman, Harald Åström, Anton Taleiko, Gabriella Karhulahti,
Fanny Ollus, Joar Jensén, Elsi Kesäläinen, Emma Moen, Paola Stenvall, Kalle Kupi, Stella
Rinta-Jouppi, Saga Intke, Jim-Isak Rif och Andreas Tirkkonen.

Till SoMe-ansvariga valdes Aurora Aitio, Elin Stråhlmann och Saana Järvinen.

Anton Taleiko valdes till ADB-ansvarig.

Till kafferumsansvariga valdes Joar Jensén, Sebastian Karlsson och Harald Åström.

Till trakasseriombud valdes Stella Rinta-Jouppi, Saga Intke, Elsi Kesäläinen, Emilia Rosen-
ström, Mia Lindblad, Harald Åström och Jim-Isak Rif.

Elsi Kesäläinen valdes till klubbenförvaltare.

10. Beslut om medlemsavgifternas storlek och tiden för erläggande av dem
Joar Jensén konstaterade att det inte finns någon direkt orsak att höja medlemsavgifterna. Aslak
Fellman kommenterade att det finns en chans att HUS sänker på stödet p.g.a. ekonomiska
orsaker och att medlemsavgiften därför inte bör sänkas. Kalle Kupi höll med om att det inte
verkar vara någon större idé med att sänka avgiften.
Det beslöts att behålla medlemsavgiften för ordinarie och extra medlemmar som 5€, som ska
betalas innan 16.2.2024. Det beslöts att avgiften för ständigt medlemskap ska behållas som
100€.

11. Kort info om stadgeändringsprocessen
Niko Nordlund informerade om att stadgeändringskommittén har kommit fram till ett förslag.
Den ursprungliga tanken var att hålla stadgeändringsmötet den 15.11, men Niko Nordlund fö-
reslog att flytta stadgeändringsmötet till den 22.11, p.g.a. problem med e-postlistan och att
det skulle vara bra att ha lite mer tid att bekanta sig med ändringsförslaget innan mötet. Aslak
Fellman kommenterade att de nya stadgorna först träder i kraft efter att patent- och regis-
terverket har godkänt stadgeändringarna. Det bestämdes att stadgeändringsmötet (november
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månadsmöte) flyttas från 15.11 till 22.11.

12. Övriga ärenden
Elsi Kesäläinen meddelade kommande program:
9.11 Badminton
10.11 Sitz 2
14.11 Pokerkväll
17.11 Herrmiddag
22.11 November månadsmöte

Fanny Ollus informerade om att det till hemisdans feedbackformulär har kommit feedback gäl-
lande kommunikationen, bl.a. att mejl och meddelanden skulle komma under kontorstid. Fanny
Ollus konstaterade att styrelsen arbetar frivilligt och ofta efter kontorstid och att det inte alltid
är möjligt att skicka meddelanden och mejl under dagen. Hon påpekade också att det inte är
meningen att meddelanden och mejl måste svaras på direkt när de tas emot, och att man själv
kan välja när man läser och reagerar på dem. Elsi Kesäläinen tillade att WhatsApp gruppen
kunde delas upp i en infokanal och en mer inofficiell chatt. Det diskuterades att det kunde
vara bra att ha skilda grupper så att man kan hitta relevant info lättare. Flera konstaterade att
liknande system har fungerat bra i andra föreningar.

Fanny Ollus meddelade om att det planeras en skidexkursion till den kommande vintern ef-
tersom den inte blev av förra året. Hon frågade efter intresse för att vara med i kommittén.
Luukas Määttänen kommenterade att HYK gjorde en skidexkursion till Tahko förra året och att
alla uppgifter för ordnandet av den finns kvar. Det kommer skickas mejl om kommittén.

Elsi Kesäläinen meddelade att Kumpulan potentiaali ordnas den 23.11 och att hon varmt rekom-
menderar att delta. Luukas Määttänen rekommenderar evenemanget också för kemister detta
år, trots att det tidigare år inte har varit så väl riktat till kemister. Aslak Fellman och Gabriella
Karhulahti kommenterade att man får många gratis saker på evenemanget.

13. Meddelanden
Elsi kesäläinen meddelade gånget program:
11.10 Månadsmöte
12.10 Svin och ostkväll
14-15.10 Lan
17.10 Campussitz
18.10 Sitz med TLK
22.10 Noux exkursion
26.10 Halloween filmkväll
4-6.11 KJYR
6.11 KJYR sillis
6.11 Post-KJYR bastu
8.11 Valmöte

Jim-Isak Rif meddelade ”Oispa ölspel”.
Aslak Fellman meddelade att han vill gratulera alla som blev valda och att det gläder honom
att så många är intresserade.
Fanny Ollus föreslog att ge en stor applåd åt alla som ställt upp på något i föreningen.
Harald Åström meddelade att Emma Moen gör ett förstklassigt jobb.

14. Mötets avslutande
Mötet avslutades klockan 21:07.
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Bilagor:
Bilaga 1 Närvarande vid mötet

Ordförande, Niko Nordlund Sekreterare, Emma Moen
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